
P r o t o k ó ł Nr LIV/2024 

z sesji Rady Gminy Skoroszyce 

z dnia 20.03.2024 r. 
 

W dniu 20.03.2024 r w  Świetlicy Wiejskiej w Starym Grodkowie odbyła się Sesja Rady Gminy. 

 

Na sesji obecnych było 13 radnych  

Nieobecni: Radna U. Fornalik, Radny R.Rzepka 

Ponadto obecni byli: Pani Wójt – Barbara Dybczak, Zasępca Wójta – Bernard Rudkowski, Pani 

Skarbnik –Agnieszka Kaczmarczyk, Kierownik GZEASiP, Kierownik ZOiW, Dyrektor szkół – 

Skoroszyce, Sidzina, Chróścina, zaproszeni goście, Delegacje stowarzyszeń, OSP, Kluby Piłkarskie, 

Koła Gospodyń Wiejskich, Odnowa Wsi z Gminy Skoroszyce, Aleksander Zając.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 

3. Informacja z pracy Wójta za okres od poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i w mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych. 

7. Przyjęcie sprawozdania Gminny Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół i Przedszkoli 

w Skoroszycach z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego za rok 2023 w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Skoroszyce. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skoroszycach 

w 2023 roku. 

9. Przyjęcie sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skoroszycach z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz przedstawienia potrzeb związanych z realizacją 

zadań.  

10. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2025 w 2023 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Skoroszyce do realizacji 

projektu pn. „Nie-Sami-Dzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby 

niesamodzielne – III edycja”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoroszyce w 2024 r. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

16. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RG. 

17. Zakończenie posiedzenia. 

 Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski odczytał porządek obrad 

Ad. 2 Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji 

bez odczytywania. Zaproponował głosowanie.  

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   



4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 13 radnych głosowało za przyjęciem protokołu z sesji z dnia 

1.12.2023 r. bez odczytywania - przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie Wójta luty i marzec 2024 r.  

Sprawozdanie Wójta Gminy Skoroszyce za okres luty – marzec 2024 r. do odsłuchania z nagrania 

dostępnego na BIP  

https://skoroszyce.pl/102-inne/3235-archiwum-nagran.html#tresc 

Następnie odbyło się wręczenie nagród i podziękowań dla stowarzyszeń, kół gospodyń, OSP, klubów 

sportowych. 

Danuta Trzaskawska podziękowała Pani Wójt i Radnym za współpracę.  

Sołtys wsi Stary Grodków – Michał Niedzielski: Dziękuję Pani Wójt za współpracę. Wszyscy sołtysi 

możemy zawsze zwrócić się do Pani z prośbą.  

Radna Juśkiewicz podziękowała za rozwój miejscowości. 

Dyrektor ZSP Sidzina: Dziękuje w imieniu wszystkich Pań Dyrektorek szkół. Liczymy na dalszą 

współpracę.  

Sołtys wsi Chróścina – Krzysztof Bryła: Dziękujemy, oby dalej działo się tak dobrze jak się dzieje do 

tej pory. 

OSP Skoroszyce: Dziękuje w imieniu strażaków OSP Skoroszyce. Wiele lat czekaliśmy na remizę, od 

dziesiątek lat były prośby i w końcu nas wysłuchano. Dziękujemy.  

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Odczytano projekt uchwały. Przewodniczący przypomniał, że wprowadzane zmiany były już 

przedyskutowywane na Komisji. Zaproponował głosowanie.  

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   



6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   

 
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmian w budżecie 2024 r. została przyjęta. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej. Głos zabrał Przewodniczący RG wyjaśnił, że WPF jest nieodłącznie związany z uchwałą 

budżetową.  

Przewodniczący RG, odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   

 
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

została przyjęta. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i w mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   



4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia i w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych, została przyjęta. 

Ad. 7 Przyjęcie sprawozdania Gminny Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół i Przedszkoli 

w Skoroszycach z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego za rok 2023 w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Skoroszyce. 

Przewodniczący przypomniał, że sprawozdanie było już omawiane na komisji. Zarządził głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” sprawozdanie Gminnego Zespoły Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół i Przedszkoli w Skoroszycach z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za rok 2023 w szkołach i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Skoroszyce, zostało przyjęte.  

Ad. 8 Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skoroszycach 

w 2023 roku. 

Przewodniczący przypomniał, że sprawozdanie było już omawiane na komisji. Zarządził głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   



2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Skoroszycach w 2023 roku, zostało przyjęte. 

Ad. 9 Przyjęcie sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skoroszycach z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz przedstawienia potrzeb związanych z realizacją 

zadań.  

Przewodniczący przypomniał, że sprawozdanie było już omawiane na komisji. Zarządził głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Skoroszycach z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz przedstawienia potrzeb 

związanych z realizacją zadań, zostało przyjęte.  

Ad. 10 Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2025 w 2023 roku. 

Przewodniczący przypomniał, że raport był już omawiany na komisji. Zarządził głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   



2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2025 w 

2023 roku, został przyjęty. 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała była już omawiana na sesji i zarządził głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy, została przyjęta.  

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Skoroszyce do realizacji 

projektu pn. „Nie-Sami-Dzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby niesamodzielne 

– III edycja”. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    



3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Skoroszyce do realizacji projektu pn. „Nie-Sami-Dzielni – rozwój usług społecznych oraz 

wspierających osoby niesamodzielne – III edycja”, została przyjęta.  

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoroszyce w 2024 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych przy nieobecności Radnej Fornalik i Radnego Rzepki. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Sokołowski Henryk X   

2. Fornalik Urszula nieobecna    

3. Kalisz Anna X   

4. Borelowska Violetta X   

5. Katarzyna Gawlas X   

6. Gmyr Czesława X   

7. Jakisz Jan X   

8. Juśkiewicz Aurelia X   

9. Kapinos Marcin X   

10. Klimas Piotr X   

11. Kraska Rafał X   

12. Rogalińska Janina X   

13. Rzepka Marcin nieobecny   

14. Srebniak Jan X   

15. Winnik Kazimierz X   
Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoroszyce w 2024 r., została 

przyjęta.  

Ad. 14 Wolne wnioski i zapytania. 

Radna A. Juśkiewicz: Wyrażam uznanie za ilość inwestycji. Mieszkańcy Sidziny bardzo dziękują za 

kanalizację.  

Radna C. Gmyr: Dziękuję za ul. Kasztanową i Szkolną. 



Pani Wójt: Temat ul. Szkolnej pojawił się już w 2015 r., jednak wówczas realizowaliśmy budżet 

uchwalony jeszcze za radnych wcześniejszej kadencji i poprzedniego wójta, który nie otrzymał od 

społeczeństwa ponownie mandatu zaufania, a środki finansowe nie zostały na Szkolna zarezerwowane.  

Radna V. Borelowska: Dziękujemy za drogi.  

Radna A. Kalisz: Dziękuje za osiedle w Skoroszycach. Wielomilionowa inwestycja.  

Pani Wójt: To przede wszystkim współpraca z  Panem Ministrem Marcinem Ociepą i  jej efekty, środki 

na tak dużą inwestycję.  

Radny J. Srebniak: Dziękujemy za inwestycje w całej Gminie Skoroszyce.  

P. Wójt: Zdaje sobie sprawę z największej bolączki Starego Grodkowa jaką jest obwodnica. Na 

spotkaniach wielokrotnie rozmawiałam o tym z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Niestety, na ten 

moment, nie przyniosło to pożądanych efektów. Mimo ciągłego występowania z zaproszeniem do 

Marszałka Woj. Opolskiego, aby zechciał spotkać się z mieszkańcami St. Grodkowa, P. Marszałek przez 

9 lat nie znalazł na to czasu. Moja ostatnia rozmowa z P. Marszałkiem A. Bułą – od pierwszych słów 

spotkania cyt. „Pani Wójt, ja obwodnicy St. Grodkowa budował nie będę”. Trwa wydawanie decyzji 

środowiskowych dot. obwodnicy Sidziny.  

O głos poprosił Pan A. Zając: Radni uniemożliwiają niepełnosprawnym udział w sesji. Urząd Gminy w 

Skoroszycach jest nieprzystosowany dla osób niepełnosprawnych, a sesje i komisje Rady Gminy 

odbywają się tam. Zgłaszałem, chęć udziału w każdej Komisji Oświaty, Zdrowia, Spraw Socjalnych, 

Kultury i Młodzieży. Do urzędu powinien być podjazd. Nie mogłem również wjechać do szkoły w 

Skoroszycach.  

Przewodniczący RG: Chciałbym wszystkim obecnym i nieobecnym podziękować za lata współpracy. 

Co do współpracy z Panią Wójt, Panem Zastępcą Wójta, Panią Skarbnik – tą jak i poprzednią oraz 

urzędnikami – wszystko funkcjonowało bardzo dobrze. Chciałbym podziękować ZOiW – bardzo dobra 

współpraca, brałem udział w powstawaniu lata temu. Za bardzo dobrą współpracę z GOPS i GZEASiP. 

Dziękuję sołtysom i OSP, Skoroszyce doczekały się pięknej remizy. Dziękuje sportowcom, KGW, Klub 

Seniora w Skoroszycach. Dziękuję mieszkańcom za te wszystkie lata. Dziękuję wam drodzy radni za 

współpracę, konflikty się zdarzały, ale wspólnie udawało nam się dojść do porozumienia. Rozmowa 

najważniejsza. 

Ad. 16 i 17  

Przewodniczący zamknął obrady.   

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

M. Kumorek 


